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Φοβόμαστε να ταπεινωθούμε…
/ Ορθόδοξη πίστη

«…Ο Θεός δεν φοβήθηκε αλλά ο 

ίδιος ταπεινώθηκε κι ευλόγησε την ταπείνωση. Εμείς όμως, την φοβόμαστε γιατί 
το κοσμικό φρόνημα που κυβερνά τη ζωή μας έχει αφαιρέσει από μέσα μας κάθε 
σεμνότητα και κάθε πίστη.
Αλλά έρχονται κάθε τόσο ώρες δύσκολες στη ζωή του κάθε ανθρώπου, όπου 
χρειάζεται να ξεκαθαρίσει τη θέση του. Να δείξει με τα έργα του αν πιστεύει 
απόλυτα στην αλήθεια του Χριστού. Να συναισθανθεί τα σφάλματά του και ν’ 
αφήσει το βίο του ολόκληρο να μοσκοβολήσει από την ευωδία της 
ταπεινοφροσύνης.
Το Ευαγγέλιο μας λέγει πως θα υψωθεί μονάχα εκείνος που έχει ταπεινώσει τον 
εαυτό του. Ο Κύριος του ουρανού και της γης ήρθε στον κόσμο με άκρα 
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ταπείνωση. Κι εμείς που κομπάζουμε πως τον ακολουθούμε, περιφρονούμε τη 
μεγάλη αυτή αρετή και διστάζουμε να δεχτούμε την ταπείνωση ως κανόνα ζωής. 
Αλλά η χάρη του Θεού δεν επισκέπτεται παρά μονάχα τους ταπεινούς».
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